
Beretning 18/2 2019 

Hvidovre Filmklub er stadig landets største og stadig den klub, der viser 

flest film pr sæson. Vores medlemstal er 352 – en lille nedgang i forhold til 

sidste år (358). 

I sæson 2018/19 vil der være vist film 24 gange hvoraf de 13 har været 

medlemsønsker. Til dato er gennemsnittet af solgte billetter 90,3 mod 77 

sidste år. 

Vi har heldigvis kun haft problemer med en filmforevisning. Det var den 7/1 

hvor filmen Darling var på programmet. Vi fik simpelt hen ikke filmen men 

operatøren løste problemet ved at streame den. Der var lidt usikkerhed om 

vores tekniske udstyr var i stand til det. Filmen kørte uden problemer og 

alle var glade, og så krævede vi i øvrigt ingen entre den aften. 

Ventilationsanlægget er blev udskiftet sidste år så temperaturen i salen er 

forhåbentligt tilfredsstillende igen. 

Det er dejligt at publikum har vænnet sig til at billetter købes kontant i 

billetlugen.  

Bestyrelsen har besluttet at fra næste sæson kan 10 rabatbilletter købes 

for kr. 200 i stedet for 250 kr. Det betyder forhåbentlig at flere vil købe 

rabatbilletter og dermed forbedre vilkårene ved billetlugen. 

Medlemmerne har også vænnet sig til at girokortet er væk og indmeldelse 

sker via netbank dog kan man stadig indmelde sig via girokort i banken, 

men det er lidt dyrt. 

 Jeg anbefaler at man en gang imellem ser på hjemmesiden: 

Hvidovrefilmklub.dk for at holde sig orienteret. 

Tak til bestyrelsen 

Tak til Hanne, Inger og Christian, Jørgen samt revisorerne og ikke mindst 

filmoperatørerne. 


